

[19] Patents Registry  
The Hong Kong Special Administrative Region  
香港特別行政區  
專利註冊處

[11] 1055211 A

[12]

**SHORT-TERM PATENT SPECIFICATION**  
**短期專利說明書**

[21] Application No. 申請編號

03102422.1

[51] Int.Cl.<sup>7</sup> H04Q

[22] Date of filing 提交日期

04.04.2003

[30] Priority 優先權  
05.04.2002 US 60/370,740  
30.12.2002 US 10/334,489

[45] Publication Date of granted patent 批予專利的發表日期  
12.12.2003

[73] Proprietor 專利所有人  
INTERDIGITAL TECHNOLOGY CORPORATION, 300  
Delaware Avenue, Suite 527, Wilmington, DE 19801, United  
States of America 美利堅合眾國

[72] Inventor 發明人

CHAO, YI-JU  
TERRY, STEPHEN E.

[74] Agent and / or address for service 代理人及/或送達地址  
WU SHOU LIN, 23F, G, Shun On Mansion, Taikoo Shing,  
Quarry Bay, Hong Kong  
吳守琳，香港鰂魚涌太古城順安閣 23 樓 G 座

[54] USER EQUIPMENT WHICH FACILITATES HIGH SPEED-DOWNLINK SHARED CHANNEL CELL CHANGE 利於高速下行  
鏈路共用信道小區改變的用戶設備

[57] The present invention relates to efficient recovery of High Speed Downlink Packet Access (HSDPA) data following handover. The UE (32) performs a series of actions in order to reduce the latency and potentially prevent loss of PDU transmission during the serving HS-DSCH cell change procedure. A new criterion is introduced for UE (32) generation of the status report of RLC PDU. The UE (32) generates a status report of the PDUs as soon as possible following notification of the HS-DSCH cell change (35 to 65 or 75) indicated by an RRC procedure to more efficiently recover source Node B buffered data. PDU status may be signaled for each AM RLC instance associated with the HS-DSCH transport channel. Furthermore, upon inter-Node B serving HS-DSCH cell change (35 to 65) the SRNC may wait for PDU status report before initiating transmission of new data in a target cell (65).  
本實用新型涉及對切換後的高速下行鏈路分組接入(HSDPA)數據的有效恢復。用戶設備UE(32)執行一系列的操作，以便在服務HS-DSCH小區變換處理過程中減少等待時間，並潛在地防止分組數據單元傳送的丟失。引入了一種新標準，以用於UE(32)產生RLC PDU的狀態報告。在RRC處理過程所指示的HS-DSCH小區變換(35到65或75)的通知之後，用戶設備(32)就盡可能快地產生分組數據單元的狀態報告，以便更有效地恢復源節點B的緩沖數據。對於與HS-DSCH傳輸信道相關的每個AM RLC情況，可以發送分組數據單元狀態信號。而且，在節點B間的服務HS-DSCH小區變換(35到65)時，SRNC可以在目標小區(65)中新數據開始傳輸之前，等待分組數據單元狀態報告。

